
 

     

 

Αθήνα, 27 Οκτωβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

    

Θέμα: «Η Φολέγανδρος ζητάει ασθενοφόρο» 

Ενημερωνόμαστε πως η δήμαρχος Φολέγανδρου απευθύνει έκκληση προς τους 

αρμόδιους φορείς για την εξεύρεση λύσης στο σοβαρό πρόβλημα που αντιμετωπίζουν οι 

κάτοικοι του νησιού λόγω έλλειψης ασθενοφόρου στο νησί. 

Συγκεκριμένα, στο νησί της Φολέγανδρου τα ασθενοφόρα, που έφθασαν στο νησί πριν 20 

χρόνια, έχουν γράψει στο κοντέρ τους από 600.000 έως 900.000 χιλιόμετρα, με 

αποτέλεσμα σχεδόν καθημερινά να ακινητοποιούνται κατά τη διακομιδή ασθενών και στη 

συνέχεια η μεταφορά τους να γίνεται με αγροτικά οχήματα.  

Ειδικότερα αναφέρει «Είναι αδιανόητη η ταλαιπωρία που έχουν υποστεί ασθενείς και 

ιατρικό προσωπικό, σε ένα όχημα χωρίς κανέναν ιατρικό εξοπλισμό με σοβαρά μηχανικά 

προβλήματα, όταν “μένει” κατά την μεταφορά ασθενούς θέτοντας ακόμη και την ζωή όλων 

σε κίνδυνο. Η εικόνα της μετάβασης στο Ιατρείο με αγροτικό αυτοκίνητο δεν παρέχει καμία 

ασφάλεια, δημιουργεί πανικό και υποβαθμίζει ακόμη περισσότερο τις λιγοστές ιατρικές 

παροχές μας.» 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για την κατάσταση που επικρατεί στη Φολέγανδρο αναφορικά με 

τη μεταφορά ασθενών; 

 

2.  Αν ναι, ποια άμεσα μέτρα θα λάβει για να αποκτήσει το νησί σύγχρονα 

ασθενοφόρα ώστε να μεταφέρονται με ασφάλεια οι ασθενείς; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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